
ESTERATSASTUSKOMITEAN PÖYTÄKIRJA 7/2025 

Aika: 28.5.2025 Klo 09:00 

Paikka: Etäkokous 

Läsnä: Norilo, Juho (puh.joht.) 

Gundersby, Cecilia 

Hakala, Teppo 

Konkari, Nina 

Nevala, Kari POISSA 

Rantanen, Mira SIHTEERI 

Tuomi, Anu 

 

Asiantuntija jäsenet: 

Granat, Päivi 

Virta, Pauliina POISSA 

HUJO: Mäentausta, Mikko  

SRL: Björklöf, Dan (SRL hallituksen edustaja) 

Koivula, Jutta (SRL urheilujohtaja) 

Hannula, Liina (SRL toimisto) POISSA 

 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat tervetulleeksi. 

2. ESITYSLISTA 

Vahvistettiin etukäteen toimitettu esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

3. JÄRJESTÄYTYMISASIAT 

- 

4. KÄSITELTÄVÄT ASIAT 

4.1 Kilpailukalenteri 

23.-25.5. Lupiksen kilpailu peruttiin 21.5. koska 20.5. mennessä ei tullut riittävästi 

ilmoittautumisia vaikka ilmoittautumisaikaa jatkettiin 

4.2 Kilpailusarjat 



• Nuorten hevosten kilpailusarjat 

EK on saanut palautetta etenkin koskien 6v racingin tasoa, että 115cm on liian matalaa eikä 

siitä esimerkiksi saa kvaaleja Breeders Prize kilpailuun. 

EKlla on oikeus muuttaa sarja kilpailusääntöjä kauden aikana, mikäli se on tarpeen. EK 

päättää muuttaa 6v racingin toisen päivän korkeuden 120cm tasolle alkaen 4. osakilpailusta 

Salosta. Muutos koskee nimenomaan toisen päivän korkeutta, eli järjestäjät, joilla on vain yksi 

osakilpailu yhtenä päivänä menevät pienemmällä tasolla 6v sarjan osalta.   

• Ponisarjat  

Ponisarjaa on hypätty kaksi osakilpailua ja palautetta on tullut niin positiivista kuin 

rakentavaakin. EK lähettää palautekyselyn kauden aikana ja jälkeen niin jäjrestäjille kuin 

kilpailijoille sarjan toimivuudesta, jotta voi kehittää ja parantaa sitä tuleville vuosille. 

4.3 Käydyt kilpailut, terveiset 

Käytiin keskustelua käydystä kilpailuista, joissa EK jäseniä oli ollut paikalla. Kokonaisuudessa 

positiivinen katsaus. 

Uusittu Hevosopiston juhlakentän nykyinen Black Horse Areenan pohja sai positiivista 

palautetta. 

4.4 Verryttelyaika 

Kevään aikana on pohsittu verryttely aikaa kilpailuissa. EK totee, etää nykyinen käytännössä 

toimiva tapa on toimiva. EK muistuttaa kuitenkin järjestäjiä ja toimihenkilöitä 

mahdollistamaan ja sallimaan myös jälkiverryttelyn. Myös verryttelyn ajoissa valmiina 

oleminen (pohjan huolto tms) ajoissa niin, että myös ensimmäisillä ratsukoilla on riittävästi 

aikaa verrytellä tulee taata. Tämä ei ole yksin omaan kenenkään vastuulla vaan edellyttää 

yhteistyötä kilpailussa sidosryhmien välillä.  

4.5 Vesihauta 

Hyvinkäällä ensimmäisessä GP kilpailussa vesiesteen ja vesihaudan käyttö ja hyppääminen 

oli kokonaisuudessaan onnistunut. Vesieste oli tarjolla useassa luokassa vaihtoehtona ja 

ilahduttavan moni sen valitsi hypätä onnistuneesti. 



Gold GP luokassa vesihaudan kaikki hyppäsi estevirheittä. 

 

4.6. Road to Helsinki 2025-2026, työryhmä: Anu Tuomi, Juho Norilo, Päivi Granat, Mira 

Rantanen. Työryhmä kokoontuu viikolla 24. 

 

4.7. Koulutus 

HUJO on lähestynyt komiteaa kysymällä, mikä on tilanne ja mitä toimenpiteitä tulisi sen 

mielestä tehdä toimihenkilöiden kansainvälisen urapolun edistämiseksi ja siten myös 

kotimaan toimihenkilöiden riittävyyden takaamiseksi myös tulevaisuudessa. EK vastasi 

kysymyksiin ja keskusteli sisäisesti tehdyistä havainnoista ja toimista, joita se voi jo nyt alkaa 

tekemään tilanteen edistämiseksi. EK näkee erittäin hyvänä asiana sen, että asiaan 

pureudutaan nyt todenteolla ja haluaa olla mukana sen edistämisessä.  

 

4.8. NHF, koulutustapahtuma. Kuulumiset 

Kouluttaja Daan Nanning kysyy millainen koulutus sisällöltään halutaan tai koetaan 

tarpeelliseksi. 

EK keväällä nimeämä nuortenhevosten työryhmä ottaa asian käsittelyyn ja ilmoittaa 

sidosryhmille pikimmiten. 

 

5. MUUT ESILLE TULLEET ASIAT 

6. SEURAAVA KOKOUS 

Sovitaan kokousten ajankohdan kiertojärjestyksessä: 1.7. klo 9 Teams ja 20.8. klo 9   teams 

7. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11:15 

Vakuudeksi, 

Juho Norilo, puheenjohtaja 


